
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREYOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi07.06.2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei extraordinare de lucru .

$edinla incepe la ora 1400 , participd 10 consilieri din 12infunclie .Lipsesc d
nii consilieri Bdiagu Constantin 9i Bumbeneci Romicd. La Eedin!6 participi d-l
primar Proca Florin Bogdan gi d na secretar general Leca Andra. $edinfa este

legal constituitd, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti prin
adresa nr.3 506/03 .06.2022.

Preqedintele de qedin![ este d-1. consilier Mazilu Ionel care ia loc la prezidiu
qi prezintd proiectul ordinii de zi:

l.Prezentarea procesului verbal de la gedin{a anterioarS, prezinti
doamna secretar general Leca Andra.

2.Proiect de hotlrire privind aprobarea proiectului fnstalare sistem de
supraveghere qi monitorizare a domeniului public in comuna Berevoeqti,
jude{ul ArgeE, a cheltuielilor legate de proiect Ei depunerea acestuia In cadrul
apelului de proiecte din Planul Na{ional de Redresare qi Rezilien{X-PNRR-
COMPONENTA Cl 0-Fondul Local.

3.Proiect de hotirAre privind aprobarea achizi{ionlrii gi montlrii unei
platforme metalice in punctul Valea Satului-fam Moiceanu.

4.IntrebIri qi interpellri
-D-l Primar propune introducerea pe ordinea de zi aincd un punct ;i anume:
-Proiect de hotlrffre privind incetarea mandatului de consilier al domnului
Pani Iancu qi vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului Local al
comunei Berevoeqti.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 5 puncte qi este aprobat in
unanimitate..

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
qedinlei care s-a desftqurat in data de 27.05.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat in
unanimitate.
2.Proiect de hotir6re privind aprobarea proiectului lnstalare sistem de

supraveghere qi monitorizare a domeniului public in comuna Berevoeqti,
jude(ul Argeq, a cheltuielilor legate de proiect qi depunerea acestuia in cadrul
apelului de proiecte din Planul Na{ional de Redresare Ei Rezilien{n-PNRR-
COMPONENTA Cl0-Fondul Local.



Sunt prezentate: proiectul de hotlrdre , expunerea de motive a primarului comunei
BerevoeEti , raportul de specialitate gi anexele proiectului .Prezint5 d-na secretar
Leca Andra.
D-l Viceprimar:S a deschis pe PNRR apelul, important este sd avem acest proiect de
hotdrdre mai departe consultanta va face inscrierea pe platformd, sd incerc[m.
D-l Primar:Din p6cate nu am qtiut de anul trecut, dacd qtiam nu mai prevedeam noi
bani.
D-l Badea:$i camerele vor fi amplasate cum?
D-l Viceprimar:In toatd comuna
D-l Badea:$i suma?
D-l Viceprimar:Este plafon
D-l Badea:$i noi trebuie sd ne incadrdm in sumd?

D-l Primar:Daci suntem declarali eligibili ne vom incadra in sum6, in proiectul
tehnic va spune exact cdte qi unde.
D-l Badea:Instalarea camerelor de luat vederi este necesari pentru securitatea

cetdlenilor
D-l Primar:Va ajuta foarte mult polilia.Camerele noastre sunt de 8 megapixeli, se

v6d foarte bine
D-l Busuioc:Deci acum avem montate in localitate...?
D-l Viceprimar:13 puncte
D-l Busuioc:Care sunt?
D-l Viceprimar:La stalia de epurare, la Cdmin la M[neqti, Profi 4 camere, Prim[rie
7-8 camere, stalia de pompe, la Ungureni, la Gdmdceqti avem pct la Ecoald, la
Nicoleta la magazin, la Florea la magazin, la fam Cornea qi la iegirea cdtre
pod,Bratia, Valea Satului, Rdugor
D-l Primar:Am incercat sd prindem toatd comuna.Camerele trebuie monitorizate gi

luat misuri cu cei care nu respectd legislafia qi HCL
D-l Badea:Cine sd ia m6suri?
D-l Primar:Noi, primdria
D-l Badea:Cine din primdrie?
D-l Primar:Cel care rdspunde de serviciul de utilit61i publice, d l Nelu Aldea, d I
Comel Leca, am si le dau dispozitie scris6, s[ rdspundd, sd tneargd pe teren, sd

verifice.Daci nu monitorizdm camerele degeaba le am pus

D-l Schioapa:Sd punem Ei panouri sd fie vizibile
D-l Viceprimar:Facem panouri cu HCL cu absolut tot
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (10) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.32 din
07.06.2022.
3.Proiect de hotlrire privind aprobarea achizi{ionlrii Ei montlrii unei
platforme metalice in punctul Valea Satului-fam Moiceanu



Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti ;i raportul de specialitate .Prezintdd-na secretar LecaAndra.
D-l Viceprimar:$tifi despre ce este vorba, este vorba de suma de 6000 mii lei
D-l Primar:Da, este un cost minim
D-l Busuioc:Da, este foarte bine
D-l Badea:Oamenii trebuie sd inleleagd ci este de utilitate publici.A fost iniliativa
oamenilor.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrOre qi cu

unanimitate de voturi pentru (10) este adoptatl H.C.L. BerevoeEti nr.33 din
07.06.2022.
4. Proiect de hotlrflre privind incetarea mandatului de consilier al domnului
Pani Iancu qi vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului Local al

comunei Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , raportul de specialitate qi anexele proiectului .Prezintd d-na secretar

Leca Andra.
D-na Leca:Trebuie si aprobim acest proiect pentru vacantarea locului delinut de d I

consilier Pan6Iancu, aceast[ hotdrdre trebuie s[ o duc la judecdtorie pentru a il putea

validapedlStana
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (10) este adoptatl H.C.L. Berevoegti nr.34 din

07.06.2022.
S.intrebiri qi interpel5ri
D-l Primar:Pt scena de la stadion,am frcut o analizdcu d l vice gi prelul este undeva

la 60 mii lei.Noi avem in buget 30 mii lei.Vd putem detalia aceastd sum[.Este vorba

despre 110mp de tabl6 plus lemndria plus lambriul plus balustrada plus gresie pe

fa1i, dacddvs sunte{i de acord, am vrut sd discut cu dvs .nu sd vin direct cu proiectul

de hotdrfire.Noi putem sd ddm hotdrdre de Consiliul Local qi sd facem 30 mii anul

acesta cdt avem in buget gi 30 mii pt la anul sau dacd putem p6nd la finalul anului sd

prindem suma dae6 nu la anul.Putem merge zilele urmdtoare sd facem o analizdla

iala locului, costurile materialelor sunt undeva la 45 mii lei, doar materialele qi ar

mai fi manopera undeva la 15 mii lei.Consider cd se apropie ziua comunei pe 15

august qi este necesar s[ avem o sceni sd nu inchiriem.Chiria unei scene este undeva

|a 1500 lei.Daci dvs considerali o investilie necesard sI o termindm , s6 o facem ,

din punctul meu de vedere este bund la organlzarea de festivitdli lindnd cont cI sunt

qunr. mari s[ intre pe Anghel Saligny canallzarea gi asfaltarea din DN73C pdnd la

primdrie qi atunci cu siguranld va deveni o zond atractivd , din punct de vedere

cultural sd putem desfrgura activitdli culturale cum ar fi ziua comunei.

D-l Badea:Eu nu zic cdnu este necesar o astfel de scend dar luali in considetate cd

noi vorbim de utilizarea acestei scene o datd pe an , sd zicem cel pulin o dat[ pe an
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ziua comunei cu certitudine, atunci c6nd se face.Dvs gdndili vdcdmult mai utild este

ftnal\zarealucrarii de la Gdmacegti cu terenul, banii nu ajung in mod sigur , poate

doar pt imprejmuire, nu o sd avem bani s[ finalizdm unde pot si desftqoare copiii

din G6m6ceqti orele de sport.Mi se pare mult mai important acolo la G[m[ceqti decdt

la stadion.
D-l Primar:Daca dvs nu vreli s6 facem aceasta scenS nu este nicio problemd

D-l schioapa:Dar fbr6 s6 ne complicSm cu prea multe, nu se poate?

D-l Primar:Amprenta este de 1 10m, ne trebuie minim 1 50- 160 m de acoperiq undeva

la 10 mii lei plus lambriu 8-10 mii lei plus lemndria.cu balustradd 10 mii lei

D-l Badea:Dici dvs urmdrili suplimentarea cu 30mii lei

D-l Primar:Eu v am adus la cumogtinla cdt ar costa s6 o facem 9i daci sunteli de

acord sd o facem
D-l Badea:Deci si mai supliment6m cu 30 mii
D-l Primar:Suplimentdm dacd este cazul dacd nu suplimentdm pt- la anul 'Cel care

va cdgtiga licitalia Yaaveain vedere cd este un contract multianual ' 
pe 2 ani

D-l Badea:Dac6 noi suplimentlm aici cu 30mii avem aceeaqi sumd qi pt GSmdceqti?

D-l Primar:S a f6cut economie in bugat qi cu siguran{a rectificarea va fi pe plus dar

la momentul acesta nu qtiu c6t este pe pius.V am, Spus cdt ar costa Scena ,dacd dvs

sunteli de acord sI o fatem, dacddvs ionsiderali cd nu este necesar sd o facem nu

este nicio problem6
D-l Badea:Nu e vorba de a nu considera, e vorba de a alege intre cele dou6lucrdri'

D-l Primar:Cele doud lucrlri vor fi finanlate anul acestatac[ nu [a 'in momentul

c6nd vom face SF-ul vom exact ce include pentru cd nu le mai poli face cu prefurile

de acum 3 luni
D-l Badea:Proceddm la fel qi la Gimdceqti?

D-l Primar:Da, sd putem termina lucrarea

D-l Busuioc:s5 inleleg c6 acolo exist[ deja o schi16, un proiect?

D-l Primar:La scen[?
D-l Busuioc:Da
D-l Primar:Nu, am masurat noi, am luat o list6 de preturi

D-l Busuioc:Parerea mea, acea scen[ ce rol are?in primul rdnd dacS plou6 s6 nu ude

invitalii, de umbr6 in caz cd este soare.Pdrearea mea, s ar putea face pe structurd

metalicd pe care se pot agl\ainclusiv proiectoare

D-l Primar:Da putem sd o facem pe siructura metalic[ dar avem deja stalpii turnali

D-l Busuioc:Atunci se scuteqte foarte mult

D-l primar:Da.Facem un pioiect pe structurd metalic[, facem o analizd la fa\a

locului, stdlpii exist6, mergem pe teren

D-l Busuioc:Nu suntem sPecialigti

D-l Primar:Puteti da o Pdrere
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D-l Schioapa:Oricum s au mai bdgat bani acolo qi este pdcat sd rdmAnd aqa, dar sd

nu neglijlm terenul de sPort.

D-l Piimar:Cu siguranti se va face.Cu scena eu am vrut doar si vd intreb, 30 miinu

ajung
D-l Busuioc : Trebui e vdnttd deschiderea

D-l Primar:9 m deschiderea gi 11 m lungime.Vi spun din anii treculi noi dideam pe

scend gi lumini 1500 lei.Scena poate fi folositb qi de fotbaligti

D-l Badea:$i de qcoald

D-l Primar:Da
D-l Pduna:Se pot face qi alte evenimente.Putem sd gdndim qi alte utilit61i , nu numai

ziua comunei.$i eu insist cu acest teren de sport, sd l facem, s51 finalizdm
D-l Badea:La teren trebuie investit mai mult, sd i punem gazon, si i punem nocturn6

D-l Schioapa:Cu timPul
D-l Badea:Proiectul arutdfoarte bine, va fi frumos.La Valea Berii?

D-1 Viceprimar:Agtept sd ddm jos st6lpii de la Autobazd.Din pdcate trebuie s6 i d6m

jos noi
D-l Primar:Am primit hdrtie cd s a finalizat lucrarea

D-l Badea:$i cu ce sI i scoateti , cu buldoexcavatorul?

D-l viceprimar:Da.Si g6sim o firm6 s6 facem transferul de retea

D-l Badea:Sd punem 2 stdlpi pe Valea Berii qi dupi aceea in alti parte

D-l Busuioc:Cu canalizarea aici pe gdrl6 c6nd se incepe,dacd o si vind asfaltatea?l

D-1 Primar:Cu canalizarea suntem lafaza de licitalie, pretul este de 12 miliarde,

avem in buget 6 miliarde qi urmeazi la o rectificare sau la anul restul de bani.

D-l Badea:$i aici pe rdu pe unde o sd fie, cei de pe partea stdngS?

D-l Primar:Acum nu este prevdzut dar este prevdztt in proiectul depus pe Anghel

Saligny
D-l Badea:Pe Valea Satului cdnd incepe branqarea?

D-l Viceprimar:Cdnd va incepe la toat6lumea
D-l Badea:C0nd?
D-l Primar:Dupd ce facem procesul verbal de receptie, vom stabili

D-l Badea:Nu uitali de buldoexcavatorul mic

D-l Viceprimar:Primdria nu se implicS, negociali cu omul

D-l Primar:Trebuie si fim atenti ca oamenii sd se racordeze cum

verificat
D-I Viceprimar: Supravegheat, indrumat, verifi cat

D-l Badea:Ali luat tuburile pt acolo la Sava?

D-l Viceprimar:Da
D-l Badea:Sd luali qi pt Pdrloage.Trebuie neapirat unul acolo Baba-Pdrloagele

D-l Primar:Da
D-l Viceprimar:Acolo line tot timpul ap6

trebuie, trebuie



D-l Badea:Trebuie neapdtat un tub acolo.

Nemaifiind discu{ii in qedinta de astdzi, preEedintele de qedin!6 declard

inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 15r0.

s-a incheiat prezentulDrept proces verbal.

Secretur lenerol ,'ffi
-
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